
Algemene ledenvergadering 
 20 maart 2025/ 19.30 UUR / ‘t Vrijthof Oirschot 

Aanwezige bestuursleden 
Pleun Rovers, Janus van Hout, Suzanne Lunenburg, Johan Wittens, Frans Geelhoed, Jeroen 

Hermus.  

Overige leden: 22 aanwezigen, er zijn 2 afmeldingen doorgegeven.   

 

Agendapunten 

Opening 

Het is half 8, we gaan van start. Van harte welkom allemaal op onze algemene 

ledenvergadering. We nemen de agendapunten even door en inventariseren wie er 

zometeen iets voor de rondvraag heeft.  
Voordat we van start gaan willen we eerst 1 minuut stilte voor alle leden, vrienden, 

familieleden, mede vissers die zijn overleden.   

Ingekomen stukken.  

Voorafgaand aan de vergadering zijn bij ons geen mails of post binnengekomen met 

vraagstukken die tijdens deze vergadering ter tafel zouden moeten komen.  
Voor jullie op tafel liggen een paar documenten ter inzage. Deze onderwerpen komen 

gedurende de avond aan bod. Onder andere verslag en rapportage van het wateronderzoek, 

het concept van de statuten waarvoor gestemd moet worden, uitdraai van de BOA controles 

vanuit SVN en de juridische uitleg over het katapult verbod.  

Het onderwerp katapult wordt meteen besproken omdat dit heel erg leeft bij de leden. Er 

wordt aangegeven dat het besluit tijdens de ALV genomen had moeten worden en niet in 

januari, alleen door het bestuur. De juridische onderbouwing weegt zo zwaar dat het 

bestuur zich genoodzaakt voelde om dit besluit per direct te nemen. Leden geven aan dat 

deze juridische onderbouwing niet kan kloppen, omdat veel verenigingen de katapult wel 

toestaan. Wij begrijpen de onrust maar zien evt andere juridische onderbouwingen graag 

zwart op wit en door een juridische medewerker van SVN onderbouwd/erkend,  alvorens 

het verdere gesprek aan te gaan over evt veranderingen in dit standpunt.    

Terugblik seizoen 2024   

Het meest spannende van het afgelopen jaar zijn de ontwikkelingen rondom de Nachtegaal. 

We kunnen door de sluiting helaas geen gebruik maken van de toiletten, maar ook een 

drankje of een warme, droge plek voor loting en afsluitingen van de activiteiten.  



We zijn daarover in gesprek met de gemeente Oirschot. We zitten met een 

bestemmingsplan en natuurgebied waardoor wij niets mogen bouwen. Er kan met een tent 

wel een extra droge plek aansluitend aan de schuilhut gerealiseerd worden, maar dit is 

natuurlijk geen definitieve oplossing. Wij horen graag goede ideeën. Hoe het nu verder gaat 

lopen is voor ons nog compleet onbekend.  Al is het voor de vereniging wel ontzettend 

jammer, hopelijk komen er snel positieve plannen voor een ieder.  
Bij de gemeente zijn ze op de hoogte en begrijpen ze dat wij ook zelfstandig onze zaken goed 

geregeld willen hebben. Het is alleen lastig om daar een goed plan, met de financiën voor 

vrij te maken. Er is mondeling toestemming gegeven voor het gedogen van een tijdelijke 

toiletvoorziening. Gemeente begrijpt de situatie, maar kan niet sneller zaken toezeggen icm 

begroting en van 2025 en 2026.   
Tegelijkertijd zijn we ook de huurovereenkomst aan het moderniseren en in orde aan het 

maken bij de gemeente.  

We hebben een mooi seizoen gedraaid met de wedstrijden, een jeugdcursus en ook  

jeugdwedstrijden. Dit keer voor zowel de jeugdige witvissers als voor de karpervissers. We 

hebben begrepen dat Best dit ook graag wil voor hun jeugdleden. Ze hebben de hulp van 

onze vrijwilligers in geroepen om een mooie opzet jeugdcursus voor de jeugd van Best te 

maken. Dat is op zichzelf al een groot compliment. Vanuit het bestuur hebben we de 

publicatie voor het nieuwe jaar gedeeld met de scholen in de gemeente Oirschot. Ook de 

Uitstraling is bereid om een stuk te schrijven met daarin de verwijzing naar de jeugdcursus 

dagen. Daarvoor zoeken we nog leden die het leuk vinden om geïnterviewd te worden (liefst 

jeugdleden).  

Wij als De Oirschotse Sportvissers tellen bij aanvang van deze vergadering 1444 leden.  

Vanuit de BOA’s van Sportvisserij Nederland zijn er in 2024 ook de nodige controles gedaan.  

Er zijn 111 controles uitgevoerd. Waarbij 1 keer een waarschuwing voor het niet direct tonen 

van de vispas. Verder zijn er geen bijzondere gebeurtenissen te melden. De uitdraai ligt hier 

op tafel ter inzage. BOA Marco Pijnenburg is aan onze regio gekoppeld. Onze eigen 

controleurs lopen ook met grote regelmaat een ronde. Vaak is een waarschuwing en uitleg 

voldoende om de reglementen na te leven. In 2024 zijn er drie passen ingenomen. Deze 

personen hebben zich moeten melden bij het bestuur.  Na een gesprek of de nodige 

verantwoording hebben zij, naargelang de overtreding vaak, de vispas weer teruggekregen.  

De wedstrijden zijn druk bezocht, zowel bij de veteranen (18 à 19 pers.) als bij de gewone 

wedstrijden moeten er mensen op de reservelijst gezet worden. Deelnemersveld is groot en 

dat is een positief en groot compliment, over de manier waarop het opgezet is. Vaak is met 

een wedstrijd de vijver helemaal bezet. Een groot woord van dank voor de organisatie aan 

de wedstrijdcommissie en ‘De Vrienden Van’, die dit alles mogelijk maken. Tot nu toe hebben 

we na de visuitzet gelukkig ook nog geen vissterfte gehad. Hopelijk blijft dat zo zodra de 

warmere dagen van de lente eraan komen.  

Ook dit jaar hebben we weer het nodige onderhoud gedaan rondom de vijver. Bij al deze 

activiteiten horen ook grote complimenten, voor alle vrijwilligers die dit weer mogelijk 

gemaakt hebben. De parkeerplaats moet nog aangevuld/ opgevuld worden. Het rolstoelpad 



wordt verbeterd als het onderhoud aan de waterkant gedaan is, omdat andes het pad 

meteen weer kapot gereden wordt.   

Vooruitblik 2025 

We hebben weer mooie wintercompetitiewedstrijden gehad. Voor de rest van het jaar staat 

er ook weer een programma klaar. Een van de leden geeft aan dat er dit jaar weer vrij veel 

wedstrijden opstaan. Er is naar zijn beleving ook een nieuwe wedstrijd bij gekomen. Er is 

geen extra wedstrijd, maar er zijn wel naamsveranderingen ivm sponsoring.  
Er is ook weer een mooi programma voor de jeugd. De data voor de cursus jeugdvissen 2025 

zijn bekend en staan op de website. Dit jaar gaan we kijken of we voor de jeugdige 

karpervissers en roofvissers een informatieve avond organiseren, alvorens de wedstrijd te 

houden. Zodat de jeugd ook goed geïnformeerd/ geholpen worden voordat ze aan een 

wedstrijd mee gaat doen. 
We zijn nog steeds met de gemeente in gesprek over het vernieuwde huurcontract en het 

groot onderhoud dat nodig is voor de waterkant. We hebben een specialistisch bedrijf 

gevonden dat dit (onder andere ook voor SVN doet) plan met ons gemaakt heeft.  
De BSAE is opgeheven, daar kregen we de afgelopen jaren nog een subsidie van. Voor 2025 

is dit nog gelukt, maar deze subsidie zal binnenkort komen te vervallen.  
Er komt nog een compensatie voor de vissterfte van 2024.  We proberen zoveel als mogelijk 

de visuitzet op het beste moment te doen, zo min mogelijk aalscholvers, waterkwaliteit en 

watertemperatuur voldoende is en de vis het juiste formaat heeft. Komend jaar gaan we de 

hoeveelheid visuitzet evt bijstellen aan de hand van de waterkwaliteit en/of planning van 

groot onderhoud. Voor de overlast van de Aalscholver moeten we bewijslast hebben. Graag 

foto of filmmateriaal via de mail naar ons toe sturen.  
De nachtvispassen zijn uitgedeeld voor 2025. Door middel van een loting hebben we 

ongeveer 40 mensen de mogelijkheid kunnen geven om 's nachts te gaan vissen in de 

periode van 1 maart tot 1 december.  
We maken er weer een mooi jaar van! Als er iets is of jullie willen iets met ons delen. Neem 

dan altijd contact op via de mail of spreek ons persoonlijk aan. Ga het gesprek aan, goede 

ideeën zijn altijd welkom. 

Stand van zaken kwaliteit viswater 

Er worden gedurende het jaar zelf testen gedaan om de waterkwaliteit te monitoren.   
Tot nu toe waren de resultaten zonder grote bijzonderheden. Op de tafel ligt het rapport 

met daarin ook de recente testresultaten van het laboratorium. Deze komen ook op de 

website te staan. Een aantal waarden zijn veranderd. Dit kan te maken hebben met de 

grotere hoeveelheid regenwater die we de afgelopen twee winters hebben gehad. Dit is 

zachter water. Dat kan van invloed zijn op de tijdelijke hardheid van het water. Die was altijd 

aan de lage kant en nu nog lager dan voorheen. Dit is van invloed op de waterplanten maar 

heeft geen direct gevolg voor de vissen zelf. Daarbij komen de vermestende stoffen nog 

steeds naar voren. Dit kan te maken hebben met de hoeveelheid voer, maar ook de 

hoeveelheid vis.  

 



Wijziging en stemming statuten 

Vorig jaar lag het concept voor de statuten al op de tafels bij de ALV. We hebben samen met 

de notaris in Oirschot alles doorgenomen en opgefrist zodat het weer van deze tijd is. Sinds 

de vorige ALV hebben we een paar veranderingen doorgevoerd. Het stuk hebben we online 

gepubliceerd en lag ter inzage bij een bestuurslid. Zodat iedereen zich voor kon bereiden op 

vandaag. De aanwezigheidslijst is vandaag iets belangrijker omdat we een eerste 

stemmingsronde houden. Aangezien we  ⅔ van de leden voor 1ste keer akkoord moeten 

hebben en die vandaag niet behalen. Komt er een tweede stemronde voordat we de 

statuten daadwerkelijk kunnen afhandelen bij de Notaris. Na 8 dagen en binnen 30 dagen 

moet de tweede stemming plaatsvinden. Dat gaat zijn op 17 april om 19.30u tot 19.45u bij ‘t 

Vrijthof. Wij hopen dat vele leden even tijd willen maken om te komen stemmen zodat dit 

afgerond kan worden.  
In de statuten staat dat er een commissie moet zijn die aanspreekpunt is, buiten het bestuur 

om, voor klachten. Daarvoor hebben twee vrijwilligers zich deze avond aangemeld. Dank u.  

Pauze  

Financieel jaarverslag 2024  en begroting 2025 

Onze penningmeester heeft een overzicht gemaakt van de uitgave van het afgelopen jaar en 

daarnaast de begroting die voorafgaand voor 2024 was gemaakt. Er zijn geen grote 

verschillen over het algemeen. Visuitzet springt eruit, dat is te verklaren door een 

tweedelige levering. Verdeeld over twee boekhoudkundige jaren. Vergunningen en 

servicebureau springen er ook uit. Dat heeft te maken met de grote hoeveelheid leden die 

we erbij gekregen hebben, je hebt dan meer  inkomsten maar ook meer onkosten.  
Onderaan de financiën staat een overzichtslijst met de bezittingen van de vereniging op dit 

moment. Waarbij wij terug willen geven aan de leden dat de nachtkijker echt ontzettend van 

toegevoegde waarde is.  

Het bedrag voor de begroting 2025 is verdeeld over de posten. We hebben hier en daar iets 

meer ingezet zoals bij vergunningen omdat we verwachten dat we ook weer een 

ledenstijging gaan ervaren. Verder zijn er geen bijzondere opmerkingen of vragen over de 

financiën.  

Verslag kascommissie en nieuwe kascommissie.  

De kascommissie heeft de kas gecontroleerd. Er zijn een aantal vragen gesteld en die waren 

plausibel te verklaren. Dus is de kas bij deze gecontroleerd en goed bevonden. De voorzitter 

ondertekent de kas formulieren. Nieuwe kascontrole duo voor 2026 zijn aangesteld.   

Mededelingen vanuit het bestuur 

Met het intreden van de statuten (ALV 2025) komen we ook bij het punt herkiesbaar stellen 

van de bestuursleden. Vandaag zijn onderstaande aftredend en herkiesbaar:  
 Pleun Rovers (voorzitter)  



 Janus van Hout 
 Johan Wittens  

Iedereen is vandaag opnieuw verkozen tot bestuurslid. Pleun heeft een persoonlijk woordje 

voor de aanwezigen en wil graag delen waarom hij ook even nagedacht heeft over het 

herkiesbaar stellen. Met name respectvol naar elkaar toe blijven. Vanuit de leden is de vraag 

of het bestuur betrokken wil blijven aan de waterkant. Bijvoorbeeld een keer helpen wegen 

na een wedstrijd.   

Rondvraag 

- Er staat nergens in het reglement dat je recht vooruit moet vissen? Terwijl dit wel prettig 

zou zijn, want het zorgt regelmatig voor frustratie. Als je de confrontatie aan moet gaan met 

mede vissers gaat dat ten koste van het visplezier. Reactie: Het is vooral een fatsoens-norm. 

We hopen dat iedereen positief naar elkaar toe kan zijn en er rekening gehouden kan 

worden met elkaar.   
- Er is asfalt beloofd op de parkeerplaats en over het invalide paadje? Reactie: Dit is een klein 

misverstand. Er moet inderdaad nog een betere afwerkingslaag over het paadje naar de 

invalide steiger gelegd worden. Dit doen we als het groot onderhoud klaar is. De 

parkeerplaats moet wel opgevuld en netjes gemaakt worden. Nu ligt er iets op de 

parkeerplaats dat een vervelende witte aanslag afgeeft. Onderhoud gaat kijken of we hier 

iets mee kunnen ter verbetering.   
- Vorig jaar zaten er twee koppels ganzen, nu zijn het er vier. Kunnen we daar iets mee? 

Reactie: We gaan informeren wat we daarmee kunnen doen.  
- Kan er een herinnering op de site gezet worden voor de ALV? Reactie: wordt aan de 

website beheerder teruggekoppeld om dit in het vervolg te doen.   
- Bordje bij de Nachtegaal is 180 graden gedraaid. Iemand daar iets van meegekregen? 

Reactie: Nee, het kan gelukkig weer gerepareerd worden.   
- Kan het rondje dat na afloop van de wedstrijd bij de Nachtegaal gegeven werd vanuit de 

vereniging terugkomen? Reactie: Dit is nu gecompenseerd met drinken dat zelf geregeld 

wordt.  
- Hoe staat het met de beschoeiing? De gemeente is op de hoogte. Heeft toestemming 

gegeven om geen lokale ondernemer maar een gespecialiseerde ondernemer te vragen om 

een offerte. Plan en kostenraming zijn binnen en we zijn erover in gesprek met de gemeente.  

- Paaltjes ter voorkoming van op het terrein rijden, die zouden gerealiseerd moeten worden? 

Reactie: Deze opdracht/ vraag hebben we gesteld aan diegenen die de doorgang mogelijk 

gemaakt heeft. Helaas heeft die persoon dit nog niet gerealiseerd. We gaan er nogmaals 

achteraan.  
- Er is een natuur-toilet voorgesteld, maar dat lijkt geen ideale oplossing. Toch vriendelijk 

verzoek om daar iets voor te regelen. Zowel voor de dames als de heren. Reactie: Dit proces 

loopt.   
- Vraag of er een keer iets geregeld kan worden voor de niet wedstrijdvissers. Bv forel vissen. 

Reactie: ideeën zijn altijd welkom, we gaan kijken of we daar iets voor bedacht kunnen 

krijgen.  
- Aandacht voor jubilarissen? Reactie: Dit kunnen wij nooit eerlijk en goed realiseren onder 



onze leden. De hoeveelheid leden, als een digitalisering, zorgen voor onvoldoende juiste 

gegevens om dit te kunnen doen richting al onze leden.  
- Wie komt er op 17 april aub even voor tweede stemronde voor de statuten? Reactie: 5 

leden geven aan dat ze sowieso even tijd maken voor dit. Super bedankt alvast.  

Afsluiting 

Voorzitter bedankt iedereen hartelijk voor de aanwezigheid vandaag en sluit de vergadering 

om 21: 42 uur.    
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